
Zápis z jednání Kolegia děkana konaného dne 28. 4. 2020 
 

Přítomni:  prof. J. Petráš, doc. J. Goliášová, Ing. J. Vondráčková, OA J. Přibil, 
 doc. J. Likin, Dr. P. Lyko 
 

1. Dotaz doc. Likina , zda mohou zahraniční studenti zůstat přes léto na kolejích. HF požádá, aby    
byly  pokoje pronajímány jako studentské, ne jako hotel. Bude řešeno s vedením kolejí po upřesnění 
počtu žadatelů. KD požádá o oficiální stanovisko ředitelku kolejí. 
 

2. Absolventské koncerty – od 11. 5. ve 13.00, 15.00 a 17.00 hod. Programy a plakáty – program by 
měl být pro oponenta a absolventa, plakáty ne. Bude navržena jednotná podoba programů pro 
studenta a do archivu. Opět nastolena otázka streemování (ne pro veřejnost, pouze pro absolventa) – 
pouze oficiální cestou pracovníky JAMU. Přítomno na koncertě může být pouze 5 osob včetně 
absolventa a korepetitora. Výjimku mají pouze studenti KJI – kde vedení povoluje 8 osob. Děkan 
vydá po konzultaci s právním odd. vyhlášku ohledně absolventských koncertů a státních zkoušek. 
 

3. Otevření budovy HF v týdnu od 4. 5. Režim pondělí, středa, čtvrtek od 9.00 do 14.00. Přístup pouze 
pro absolventy a ostatní pouze ve výjimečných případech. Od 11. 5. otevřeno každý den do 19.00. 
Na vrátnici by měly mít službu 2 vrátné – 1 ve vrátnici a 1 na chodbě, která by kontrolovala, aby 
všichni příchozí studenti vyplňovali čestná prohlášení. Stále budou potřeba seznamy a časy 
příchozích studentů. Od 13.00 hod. bude umožněn přístup pouze studentům (absolventům) a 
pedagogům z katedry, jejíž studenti mají ten den absolventský koncert. Úřední hodiny na děkanátu 
budou po, st, pá od 10.00 do 12.00. 
 

4. Semestrální zkoušky – bude uzavřeno ve čtvrtek 30. 4. po jednání s vedoucími kateder. 
 

5. Akademický rok 2020/21 – zahájení  ak. roku 29. 9. a zahájení výuky 1. 10. Zahájení MC 12.9. 
Návrh na uskutečnění happeningu před fakultou 30. 9. KD souhlasí. 
 

6. Informace proděkanky doc. J. Goliášové: 
- VZ JAMU. 
- SZZ – přednostně prezenční formou, pokud by bylo nutné tak distančně. Bude řešeno ve spolupráci 

s DF. 
- Akreditace – příprava nových akreditací bude pokračovat, akreditace již předložené senátu HF  

budou per rollam zaslány UR HF ke schválení.  
 

7. Informace Mgr. J. Přibila.: 
- HF zaslala své připomínky k Dodatku Zprávy o vnitřním hodnocení. 
- Dotaz na absolvující slovenské studenty KJI – návrh, aby jim bylo umožněno absolvovat v září. KD 

souhlasí. 
 

8. Informace proděkana P. Lyka: 
- Ukončen sběr dat pro RIV za rok 2019 a připraven jejich export. 
- Předložena metodika interního dělení Institucionální podpory na fakulty dle dosažených výsledků v 

oblasti VaV.na rozdělení Institucionální podpory. 
- Proběhlo zasedání Ediční komise HF a Ediční rady JAMU - viz. příslušné zápisy. 
- Nový Web JAMU je finalizován, předpokládá se jeho brzké spuštění – proděkan Lyko v této 

souvislosti poděkoval správci za HF Ing. Tabasovi. 
- Seznámení  s informacemi RVŠ, týkajícími se současných n nouzových opatření ve vztahu k výuce 

na vysokých školách v ČR. 
 

Příští KD – dle aktuální situace 
Zapsala: A. Horáková      Verifikoval: prof. J. Petráš 


